

الخدمات المصرفية عبر الإنترنت

إشارة إلى إعلاننا في عام 2015، فيما يتعلق بأغلاق الأعمال المصرفية للأفراد لدينا، نأسف لإبلاغكم أننا من تاريخ 25 نوفمبر 2017 لم نعد نقدم الخدمات المصرفية عبر الإنترنت.

يمكنك زيارتنا في موقعنا الجديد في العذبية، بناية ممتاز بلازا (سوبر بلازا)، في الطابق السادس. من الساعة 8:00 صباحا إلى 2:00 بعد الظهر من الأحد إلى الخميس، لأي من احتياجاتك المصرفية نود أن نغتنم هذه الفرصة لنشكركم على العمل المصرفي معنا والاعتذار عن أي أزعاج.

Online Banking Access

In reference to our announcement in 2015, regarding the rundown our retail banking business, we regret to inform you that we no longer offering Online Banking services, effective 25 November 2017.

You can visit us at our new location on Al Azaiba, Super Plaza building, on the 6th floor. From 8:00am to 2:00pm on Sunday to Thursday, for any of your banking needs.

We would like to take this opportunity to thank you for banking with us and apologize for any inconvenience.